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1. PRESISERINGER AV 30.11.12  
 
Generelt:	  
*	  Status	  anlegg:	  AIR	  understreker	  at	  mange	  av	  Askers	  idrettslag	  opplever	  
anleggssituasjonen	  som	  svært	  dårlig.	  	  
	  
*	  Visjonsplan	  over	  anlegg	  i	  Asker:	  AIR	  mener	  at	  for	  å	  arbeide	  mer	  
systematisk	  med	  å	  sikre	  anlegg	  for	  alle	  idrettslagene	  i	  Asker	  kan	  det	  
være	  et	  virkemiddel	  å	  lage	  en	  visjonær	  geografisk	  oversiktsplan	  over	  
anlegg	  i	  Asker	  -‐	  der	  alle	  små	  og	  store	  idretter	  sikres	  steder	  å	  trene	  og	  
konkurrere.	  	  
Denne	  planen	  kan	  videreutvikles	  mht	  å	  diskutere	  hvordan	  anleggene	  
driftes,	  typer	  av	  samarbeid	  mellom	  lagene,	  samarbeid	  mellom	  lagene	  og	  
kommunene,	  samarbeid	  over	  fylkesgrensene	  om	  regionale	  anlegg	  (AIR	  
har	  bl.a.	  diskutert	  dette	  med	  Idrettsrådet	  i	  Drammen),	  osv.	  
	  
*	  Midlertidige	  løsninger:	  AIR	  mener	  AK	  må	  bli	  mer	  offensive	  mht	  å	  bistå	  
med	  midlertidig	  anlegg	  for	  de	  idretter	  som	  er	  verst	  stillet	  –	  inntil	  
ordinære	  anlegg	  er	  på	  plass.	  Det	  gjelder	  ballidretter	  som	  håndball,	  
basket	  osv.	  	  En	  håndball	  teltløsning	  kan	  reises	  for	  1	  mill.	  Det	  gjelder	  
skiidrettene	  som	  pt	  ikke	  har	  noen	  steder	  å	  arrangere	  egne	  renn	  –	  må	  
låne	  fra	  andre	  kommuner,	  osv.	  
	  
*	  Administrativ	  kapasitet	  i	  AIR	  –	  økning	  fra	  50	  til	  100%	  stilling:	  Dette	  
tiltaket	  er	  i	  en	  annen	  kategori	  enn	  de	  andre	  og	  må	  derfor	  sees	  særskilt.	  	  
AIR	  mener	  dette	  tiltak	  er	  nødvendig	  for	  at	  AIR	  skal	  kunne	  kvalitetssikre	  
høringer	  og	  innspill	  til	  behandling	  i	  AK	  som	  politikerne	  ber	  om.	  Selv	  om	  
dette	  også	  er	  en	  kostnad	  mener	  AIR	  at	  denne	  ordningen	  sammen	  med	  
administrasjonen	  i	  idrettsavdelingen	  er	  den	  mest	  kostnadseffektive	  
løsning	  mht	  sikring	  av	  gode	  beslutninger	  på	  hele	  feltet	  idrett	  og	  fysisk	  
aktivitet.	  En	  ”utgift	  til	  inntekts	  ervervelse”.	  
	  
Spesielle	  kommentarer.	  
*	  Kap	  15.1	  –	  måleindikator	  B-‐KFF.	  1.4	  Dekningsgrad	  haller:	  Registrerer	  at	  
måltallet	  for	  "ønsket	  resultat"	  er	  økt,	  hvilket	  er	  i	  riktig	  retning,	  men	  lite	  
ambisiøst.	  AIR	  mener	  dette	  måltallet	  må	  settes	  på	  et	  nivå	  som	  i	  større	  
grad	  	  tilfredsstiller	  idrettens	  behov.	  Registrerer	  også	  at	  fargekode	  ift	  
resultat	  2011	  er	  grønn,	  hvilket	  er	  basert	  på	  gammelt	  "ønsket	  resultat"	  
	  



 

Postadresse   Besøksadresse:                 post@askeridrettsrad.no 
Postboks 166, 1372 Asker  Hasselbakken, Askerveien 47 www.askeridrettsråd.no 
 

3 

*	  Kapittel	  15.3,	  underpunkt	  "Gode	  møteplasser":	  kapittelet	  beskriver	  at	  
det	  skal	  fremmes	  sak	  om	  tettstedsutvikling	  av	  Heggedal.	  Heggedal	  
Idrettslags	  innspill	  til	  HP	  om	  å	  lage	  en	  helhetsplan	  for	  utviklingen	  av	  
idrett	  i	  Heggedal	  må	  inkluderes	  i	  dette	  arbeidet	  nettopp	  fordi	  det	  
handler	  om	  de	  gode	  møteplassene.	  
Helhetsplan	  bør	  utvikles	  for	  alle	  nærmiljøer	  i	  Asker.	  Dvs	  Borgen,	  
Dikemark,	  Heggedal,	  Vollen,	  Holmen,	  Nesøya	  og	  Asker	  sentrum	  
(inkluderer	  Risenga).	  
	  
*	  Kapittel	  15.3,	  underpunkt	  "Gode	  kultur	  og	  fritidstilbud	  –	  idrett":	  	  	  AIR	  
gjentar	  sin	  innstilling	  om	  at	  idrettshaller	  som	  bygges	  i	  tilknytning	  til	  
skoler	  må	  bygges	  som	  idrettshaller,	  både	  ift	  størrelse	  og	  funksjon.	  
Det	  betyr	  minimum	  håndballstørrelse,	  gjerne	  med	  en	  enkel	  tribune	  som	  
på	  Borgen	  skole.	  
	  
*	  Kapittel	  15.3,	  underpunkt	  "Tilrettelegge	  for	  frivillighet	  –	  kommunens	  
tilskuddsmidler	  til	  kultur	  og	  idrett":	  Prosjekt	  IdrettsGlede	  for	  alle	  i	  
Askeridretten	  har	  forelslått	  økning	  av	  aktivitetsmidler	  til	  idretten	  med	  kr	  
100	  000.	  Denne	  summen	  skal	  dedikeres	  til	  fortrinnsvis	  
oppstartsaktiviteter	  idrett	  for	  mennesker	  med	  nedsatt	  funksjonsevne	  og	  
flerkulturelle.	  
Se	  forøvrig	  innspill	  direkte	  fra	  Prosjekt	  Idrettsglede.	  	  
	  
*	  Kapittel	  15.5,	  underpunkt	  "Nye	  investeringsprosjekter	  –	  ny	  Askerhall":	  
AIR	  registrerer	  med	  forundring	  foreslag	  om	  at	  prosjektet	  skyves	  ut	  i	  tid.	  
Saken	  har	  ikke	  vært	  til	  behandling	  i	  AIR,	  men	  det	  understrekes	  at	  man	  i	  
denne	  situasjonen	  må	  kunne	  "ha	  to	  tanker	  i	  hodet	  samtidig"	  og	  starte	  
med	  mulighetsstudie	  for	  ny	  ishall	  parallelt	  med	  planlegging	  av	  et	  evt	  OL	  
anlegg	  i	  Asker.	  
Det	  er	  også	  viktig	  å	  følge	  opp	  hva	  den	  gamle	  hallen	  kan	  benyttes	  til	  etter	  
at	  ny	  hall	  er	  etablert.	  Den	  gamle	  Askerhallen	  bør	  ominnredes	  med	  nye	  
idrettsbaner	  -‐	  håndball,	  volleyball,	  basketball,	  innebandy,	  futsal	  osv.	  
	  
*	  Mulig	  asfalt	  på	  Risenga:	  Betinger	  at	  involverte	  parter	  er	  inneforstått	  
med	  mulige	  endringer	  og	  konsekvenser.	  
	  
*	  For	  øvrig	  peker	  vi	  på	  viktigheten	  av	  gratis	  trening	  og	  mva-‐
problematikken,	  og	  at	  de	  gjeldende	  driftsavtalene	  med	  lagene	  
vedlikeholdes	  til	  beste	  for	  idretten	  (se	  også	  her	  hovedinnspill	  fra	  AIR	  av	  
19.10.12.)	  
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2. OPPSUMMERING - HOVEDINNSPILL AV 19.10.12. 

Asker idrettsråd har p.t. ikke verktøy til å gjennomføre en god og velbegrunnet 
prioritering mellom anlegg. Innspillene som er meldt  til AIR i forbindelse med RfHP 
er alle rimelig godt dokumentert, har potensiale til å skape mer idrett og/eller bedre 
forhold for mer idrett og bør gjennomføres på kortere eller lengre sikt. 
 
Sakene under kapittelet ”prinsippsaker” anmoder vi sterkt at AK setter på dagsorden. 
Sakene under kapittelet  ”generelle saker”:   
 
AIR vil gi prioritet til enkeltstående prosjekter og kriteriene som ligger til grunn er: 
 

• Tiltak som fremmer organisert og uorganisert idrett 
• Tiltak spesielt rettet mot barn og unge 
• Tiltak spesielt rettet mot grupper med spesielle behov 
• Antall brukere som får glede av tiltaket (mest mulig idrett for pengene) 

 
 
1. Prioritering 

• Solli 
• Asfalt Risenga 
• Vardåsen fase 1 
• Kommunal lånegaranti 
• 100% AIR stilling 
• Tilskudd til utvalgte grupper gjennom prosjektet IdrettsGlede for alle i 

Askeridretten 
• Tufteparker og nærmiljøanlegg 

 
2. prioritering 
• Asker Cykleklubb 
• Asker Golfklubb 
• Asker Skiklubb – Føyka avtalen 
• Heggedal IL - mulighetsstudie 
• Midlertidige anlegg 
• Asker Seilforening 

  
Allle  innmeldte prosjekter er ikke innlemmet i prioriteringslisten. Dette vil IKKE si at 
AIR ikke ønsker å bidra til å få også disse gjennomført.  
 
AIR takker alle idrettslagene som har engasjert seg og brukt mye tid på gode 
søknader og gode dialoger. Vi er heldige i Askeridretten som har slike ressurser i 
ryggen. 
 
 
Asker, 19. oktober 2012 
 
	  


